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Praise for the Sergeant Cribb series: “Delightful Victorian mysteries, featuring Sergeant
Cribb and Constable Thackeray of the Yard. . . . [A] fine picture of period vice, good
mystery plotting, and fun.”— San Francisco Chronicle “These are humorous novels
and the humor is character-based. . . . Cribb was the first of the new-wave Victorian
crime-fighters and is still arguably the best.”— Sherlock Holmes magazine The
spiritualist movement has captivated a segment of society: manifestations, the occult,
and “sensitives” are in vogue. But the séance sites seem to be targeted for
burglaries. Then, while Cribb is on the case, someone murders the medium.
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美国现代推理小说家以英国维多利亚时期为背景的不可能犯罪作品。由两起动机不明的
盗窃开始，到降灵会发生种种灵异现象然后是灵媒在监视情况下被离奇电死在通电极其
微弱的椅子上。整体布局简洁但是疑点的调查与分析有理有据。核心诡计属于利用一系
列偶然条件完成的即兴犯罪，关键是一个小道具，几个次诡计就比较蛋疼了（降灵会上
其余六个参加者三个都是同伙也是醉），中间一段关于暗号推理和人物关系分析有亮点
，凶手的动机说服力有点弱。侦探Cribb有一个爱装逼总不成的上司和一个做尽苦差事
的下属，和故事中另一个爱吃未婚妻醋的上校Nye制造了一些笑点。

-----------------------------
不可能犯罪的方式有点新意，除此之外没有什么亮点，lovesey的作品看了两部了，感
觉这些作品和作者都会在不久的将来被彻底遗忘。
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